



技術創新 品質保證

Technology innovation quality assurance

Suspension System

专业从事研发,生产销售各类汽车底盘件球头、摆臂

Specializing in research and development, production and sales of various types of car chassis parts, swing arm















玉环江尔汔车部件有限公司

玉环海洋经济开发区坎门创融东海智造成北区31幢 Add: Building 31, North Zone, East Haizhi, Chuang Rong, Kanmen, Yuhuan Marine Economic Development Zone TEL:+86-576-89900457 +86 13967672224

FAX:+86-576-87559225

E-mail:zzhou10682@gmail.com http://www.jiangerauto.com

zzy999326@qq.com







YUHUAN JIANGER AUTO PARTS CO., LTD

公司简介 Company Profile

玉环江尔汽车部件有限公司成立于2002年10月1日,专业从事研发,生产和销售各类汽车底盘件球头、摆臂等。

公司坐落于浙江省玉环市海洋经济开发区,拥有一支高素质的产品研发队伍,精通汽车底盘转向系统的设计制造技术。

公司以TS16949质量体系标准,用持续改进来不断完善产品,最大限度的满足顾客的要求,以精良的产品和优质的服务来打造品牌。公司产品主要销往中南美洲,欧洲及东南亚等国家,获得了良好的声誉。

玉环江尔专注于技术创新,品质保证,供货稳定,服务周到,立志成为汽车配件领域中最专业的生产厂家,为客户提供最完善的服务。









Yuhuan jianger Auto Parts Co., Ltd. was founded on October 1, 2002, specializing in R & D, production and sales of all kinds of automotive chassis parts ball joint, swing arm, etc.

The company is located in Yuhuan Marine Economic and Industrial Development Zone, Zhejiang Province, with a high-quality product R & D team, proficient in the design and manufacturing technology of automobile chassis steering system.

The company uses TS16949 quality system standard, continuous improvement to continuously improve products, to meet the needs of customers to the maximum extent, and to build a brand with excellent products and high-quality urea business. The company's products are mainly sold to central and South America, Europe and Southeast Asia and other countries. It has gained good reputation.

Yuhuan jianger focuses on technical innovation, quality assurance, stable supply and considerate service. It is determined to become the most professional manufacturer in the field of auto parts and provide customers with the most perfect service.









专业从事研发,生产销售各类汽车底盘件球头、摆臂 Specializing in research and development, production and sales of various types of car chassis parts, swing arm









奔驰 BENZ



奥 迪 AUDI



宝马 BMW



斯柯达 SKODA



标致 PEUGEOT



别克 BUICK



福特 FORD



现代/起亚 HYUNDAI/KIA









现代/起亚 HYUNDAI/KIA



丰田 TOYOTA



本 田 HONDA



尼桑 NISSAN



三菱猎豹 MITSUBISHI



荣威 ROEWE



五十铃 ISUZU



郑州日产 NISSAN









美系车型 U.S.A





美系车型 U.S.A









Suspension System

专业从事研发,生产销售各类汽车底盘件球头、摆臂 Specializing in research and development, production and sales of various types of car chassis parts, swing arm

国内外众多品牌定点生产商

Numerous designated manufacturers of domestic and foreign brands

从毛坯到成品一条龙生产加工服务,为客户创造更有竞争力的价格

From raw materials to finished products, one-stop production and processing services are provided to create more competitive prices for customers



平衡杆、球销系列 Stabilizer Link, Ball Pin



球头拉杆锻件毛坯 Ball Joint, Tie Rod End Forging Blanks









YUHUAN JIANGER AUTO PARTS CO., LTD



拉杆、球壳系列 Rack end, Ball Housing



球头拉杆系列 Ball Joint, Tie Rod End

安全

悬挂转向部件,始终成对更换

为保障您与乘客的安全,请同时成对更换江尔产品



20年专业生产销售各类汽车底盘悬挂部件 定点生产球壳,球销,连接杆等半成品配套服务 超过2600款型号,备有库存2000款型号以上

超过2600款型号,备有库存2000款型号以上 全面涵盖欧、美、日、韩和国产新能源等车型

20 years of professional production and sales of various automotive chassis suspension componentsDesignated production of semi-finished products such as ball shells, ball pins, connecting rods, etc

More than 2600 models, with inventory of over 2000 models Comprehensive coverage of European, American, Japanese, Korean, and domestic new energy vehicle models